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ГКПП Капитан АндревоУважаеми Дами и
господа!Този проект на постановление на МС е
удобен момент да включите и останалите четири
сгради за официален граничен контрол на БАБХ
на ГКПП на Капитан Андреево. Незнайно защо, в
последното изменение на Постановлението от
13.10.2022 г. бяха включени само две от сградите,
а останалите четири сгради бяха удобно
пропуснати. Това недоглеждане, доведе до нови
надежди на фирамта "наемател" за възможност
да се завърнат триумфално на ГКПП Капитан
Андреево, заради някое решение/определение на
независимия български съд.Една от тези сгради,
а имено сграда за контрол на храни за нечовешка
консумация се използва от "наемателя" за офис и
извършване на касова дейност, където събират
парички в брой от превозвачите за така наречено
представителство пред БАБХ - по 66.00 лв на ППС,
в нарушение на наредбата за ГКПП и на
регламент 1715/2019 ба ЕС. Под неведението на
Гранична полиция, разбира се. Ведно с това,
съглсно Одит на ЕК от юли 2022 сградата/
сградите не се ползват по предназначението им и
това затруднява извършването на официален
граничен контрол от страна на органа (БАБХ).Не
на последно място, сградите на БАБХ на ГКПП
Капитан Андреево през последните 10 години са
използвани от "наемателя" като чужда жена и са
в състояние на погром, факт посочен в Одита на
ЕК, което поставя пункта в невъзможност да
изпълни минималните изисквания за официален
пункт.Поправете грешката си от 13.10.2022 г.,
Моля!

Николай
Едрев 27.10.2022


